
 

 

 

 

 

Referat af repræsentantskabsmøde d. 19/3 2024 

 

Mødet blev afviklet i henhold til dagsorden. 

 

1. Valg af dirigent. 

Helge Pasfall blev valgt og startede med at konstatere at de vedtægtsbestemte varslinger 

af mødet var overholdt. Mødet var derfor beslutningsdygtigt.   

   

2. Formanden aflægger beretning. 

Henrik Schmidt aflagde den mundtlige beretning. Den er vedhæftet referatet. Der var 

ingen spørgsmål/ kommentarer til beretningen. 

Derefter blev både den mundtlige og skriftlige beretning godkendt med 28 stemmer for og 

0 imod. 

 

3. Kassereren fremlægger det reviderede regnskab til godkendelse. 

Dennis Witek fremlagde det reviderede regnskab.  

Frederik Pryds,  Holluf Pile IF spurgte til antal medlemmer i SIKO. Svar 220. Desuden til 

antal ansatte. Svar : 7. Derefter blev det reviderede regnskab godkendt 

Med 28 stemmer for , 0 imod. 

 

4. Kassereren fremlægger budget til godkendelse. 

Dennis Witek fremlagde budgettet for 2024. Dette blev derefter godkendt med 28 

stemmer for, 0 imod. 

 

5. Ingen indkomne forslag. 

 

6. Valg. 

 



Henrik Schmidt begrundede sin fratræden og konstaterede at bestyrelsens oplæg til den 

fremtidige bemanding sikrer at organisationen derefter besidder de nødvendige 

ledelsesmæssige kompetencer, både i forhold til medlemsforeninger og den idrætspolitiske 

indsats. 

 

Søren Aahman blev valgt som formand for 2 år. Søren Aahmans tiltrædelsestale er 

vedhæftet. 

Henrik Schmidt blev valgt som næstformand for 1 år. 

Lene Jensen, Christel Gall og Niels Peter Knudsen blev genvalgt. 

Hans Ole Andersen blev valgt i stedet for William Bond. 

 

Andreas Kjeldsen og Poul Bùlow blev valgt som suppleanter for 1 år. 

 

PK Revision blev valgt. 

 

Hanne Clemmensen blev valgt som folkevalgt revisor. 

 

7. Eventuelt. 

Henrik Schmidt holdt en hyldesttale for Årets frivillige idrætsleder, Christian Heyde 

Petersen, FREM. 

 

Rådmand Søren Windell holdt en tale om den aktuelle idrætspolitiske status inden mødet. 

Kort referat af talen og forsamlingens kommentarer/spørgsmål udsendes seperat. 

 

Efter mødet var der en debat med oplægsholderne Frans Hammer, DIF og sportsredaktør 

Leif Rasmusen, Fyens Stiftstidende om : ”Børneidrætten nu og i fremtiden”. 

Opsummerende notat vedr. denne debat udsendes seperat. 

 

Referent : Preben Rasmussen 

 


